

Title (en)

METHOD FOR INCREASED UTILIZATION OF PASTURE CROP FOR FEEDING DOMESTIC ANIMALS.

Title (de)

VERFAHREN ZUR ERHÖHTEN VERWENDUNG VON WEIDEGRAS ZUM FÜTTERN VON HAUSTIEREN.

Title (fr)

PROCEDE PERMETTANT D'ACCROITRE L'UTILISATION DES RECOLTES DE PATURAGE POUR L'ALIMENTATION D'ANIMAUX DOMESTIQUES.

Publication

EP 0131613 A1 19850123 (EN)

Application

EP 84900541 A 19840116

Priority

NO 830114 A 19830114

Abstract (en)

[origin: WO8402635A1] In connection with a method for the utilization of pasture crop for feeding domestic animals it is suggested that a part of the pasture crop is preserved as grass feed concentrate and is fed out in addition to the remaining pasture crop for thereby increasing the pasture crop share of the production forage. In a mixture of dried and/or ensilaged pasture crop as well as possibly feed concentrate it can then be used approx. 10-15% or more grass feed concentrate, i.e. young grass which is dried artificially. The grass feed concentrate can substitute a larger part of the feed concentrate and/or maintenance forage for one or more animals.

Abstract (fr)

En combinaison avec un procédé d'utilisation des récoltes de pâturage pour l'alimentation d'animaux domestiques, on suggère de conserver une partie des récoltes de pâturage sous la forme de concentré alimentaire de foin et d'ajouter ce concentré aux récoltes de pâturage restantes afin d'accroître la partie de récolte de pâturage du fourrage produit. Dans un mélange des récoltes de pâturage séchées et/ou ensilées ainsi qu'éventuellement d'un concentré alimentaire, on peut utiliser approximativement 10-15 % ou davantage de concentré alimentaire de foin, c'est-à-dire du foin jeune séché artificiellement. Le concentré alimentaire de foin peut remplacer une plus grande partie du concentré alimentaire et/ou du fourrage d'entretien pour un ou plusieurs animaux.

IPC 1-7

A23K 3/02; A23K 1/14; A23K 1/18

IPC 8 full level

A23K 1/14 (2006.01); **A23K 1/18** (2006.01); **A23K 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A23K 10/30 (2016.05); **A23K 30/12** (2016.05); **A23K 50/10** (2016.05); **C10M 2203/00** (2013.01); **C10M 2207/40** (2013.01);
C10M 2207/404 (2013.01)

Cited by

CN106035229A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8402635 A1 19840719; DK 15684 A 19840715; DK 15684 D0 19840113; EP 0131613 A1 19850123; NO 152277 B 19850528;
NO 152277 C 19850904; NO 830114 L 19840716; SE 8400161 D0 19840113; SE 8400161 L 19840715

DOCDB simple family (application)

NO 840003 W 19840116; DK 15684 A 19840113; EP 84900541 A 19840116; NO 830114 A 19830114; SE 8400161 A 19840113